
ОБщИНСК ГСЪВЕТ-РУСЕ 

Вх.Л  

Чрез получено на '9~ ~~7і2/ 

Председателя на Общински съвет - Русе 

До 
г-н Пенчо Милков 

Кмет на Община Русе 

ПИТАИЕ 

На основание чл. 33, ал. 1, т.4 от '3акона за местното самоуправление и местната 

администрация и чл. 103, ал.2 във в ръзка с чл. 104 от Правилника за организадията и 

дейността на Общински съвет - Рчсе, неговите комисии и взаимодействието им с 

общин ;ката администрация 

от .лисе Муртезова, 
общински съве тник от групата на ПП ГЕРБ 

в Обп ински съвет - Русе 

ОТНОСИО: Мерки срещу шума от могорни превозни средства по главни пътни артерии 

Уважаеми г-н Милков, 
Уважаеми акад. Белоев, 

Един от основните проблеми, които гражданите на Русе често поставят при срещите 

си с мен, е свързан с шума от моторни тревозни средства по главни пътни артерии в рамките 

на града. Не е тайна, че от години русенци са тормозени от т.нар. гонки с автомобили и 

мотоциклети по бул. „България", бул. „Христо Ботев", бул. „Липник", бул. „Потсдам", ул. 

„Плиска", ул. „Доростол" и други. Обкновено това се случва през нощта, когато не работи 

и светофарната уредба в града. 
Като общински съветник се нгажирак да внеса това питане и междувременно 

изпратих сигнали до РЗИ и до ОД на N[]3Р - Русе. 

Уважаеми г-н Милков, 

Винаги съм се отзовавала на пр >блемите на хората, дори някои от тях да изглеждат за 

институциите незначителни, за мен и за гражданите са много сериозни. Затова и този път 
поставям поредния въпрос, подхожд, iйки с изключителна отговорност и разчитайки на 

компетентните органи да си свършат ]>аботата. Моля да ме информирате за мерките, които 
Община Русе е предприела или ще прЕ;дприеме, във връзка с нарушаването на обществения 

ред и шума от автомобили и мотоцикл ~ти по главни пътни артерии в рамките на града. 

Желая да получа писмен и устен отговор за сесията на 25.01.2024 г. 
n 

16.01.2024 г. С уважение: 

исе М ртезоваl 


